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Rafa Uriol espera poder tornar a Riells i
Viabrea a finals d’aquest mes de gener

El consulat espanyol de Mèxic ja ha expedit el passaport del nen

RIELLS I  VIABREA.-RIELLS I  VIABREA.-RIELLS I  VIABREA.-RIELLS I  VIABREA.-RIELLS I  VIABREA.-  El  veí
de Riells i Viabrea i carter de
Sant celoni, Rafael Uriol, en-
cara és a Mèxic esperant que
la  just íc ia  d ’aquest  paísa
centreamericà sentenci ï  al
seu favor i pugui tornar a casa
acompanyat del seu fill Pau.

Tot i que els terminis en la
just ícia sempre són meres
especulacions, Rafael Uriol té
conf iança  que la  so luc ió
arribi definitiva arribi aviat i,
a  f ina ls  d ’aquest  mes de
gener, pugui tornar a Riells i
Viabrea. Uriol està esperançat
i més animat que no pas fa
un temps, sobretot perquè en
el darrer mes de desembre,

després d’haver de superar
diversos recursos d’ampara,
s’han fet avenços importants

en el cas ja que un jutjat ja
ha concedit la custòdia, pro-
visional, de’n Pau al seu pare

i  conviuen junts  en  un
apar tament  i  també està
matriculat en una escola mexi-
cana. Amb tot, Rafael Uriol ha
de portar alguns dies el seu
fill amb la seva àvia materna
«sempre sota el control dels
funcionar is  del  consulat»,
expl ica  e l  car ter  de  Sant
Celoni.

Mentrestant a la comarca
del Baix Montseny continuen
les  mostres  de  suport .  En
aquest  sent i t ,  e l  p le  de
l’Ajuntament de Sant Celoni
va aprovar per unanimitat el
21 de desembre una moció en
la que es demanava la ràpida
resolució del cas i que pare i
fil l  puguin tornar a casa. A
Riells i Viabrea, d’altra ban-
da, s’està preparant la marxa
atlètica «Pau torna a casa».
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El barri Baix Montseny torna a protestar per la discoteca 4
SANT CELONI.-SANT CELONI.-SANT CELONI.-SANT CELONI.-SANT CELONI.- El  ple del

passat  21  de desembre va
tornar a tenir com a protago-
nistes destacats els veïns del
barri Baix Montseny, fent sen-
tir la seva veu en una sessió
plenària.

Els veïns van explicar que
estan decebuts i  indignats
per la situació que des de fa
molts anys estan vivint pels
problemes d’incivisme que
provoquen els usuaris de la
discoteca 4 de Sant Celoni.
Segons  e ls  ve ïns,  en  la
darrera reunió de la comissió
de seguiment  se ’ ls  va
assegurar que els tres partits
representats  a l  consis tor i
“mirar ien  de  prendre  una
decis ió ,  sabem que s ’han
reunit i ens diuen que enca-
ra no tenen res clar”.

Des del veïnat es creu que
la discoteca no està fent res
d’extraordinari “ja que totes
les millores que estan fent ja
haurien d’haver estat fetes fa
molt temps. Ens dóna la sen-
sació  que des de l’Ajunta-
ment hi ha poca voluntat de
resoldre el problema”.

Els veïns també diuen que
no es té present la problemà-
tica de tot un barri “ja que els
vam informar de la normativa
que podien aplicar de reduir
l’horari degut al gran nombre
de queixes que hi ha cada cap
de setmana per  par t  de ls
veïns. Sembla que només els

 in teressa  saber  quina
indem-nització hauran de pa-
gar si tanquen la discoteca”.
En aquest sentit asseguren
que demanen la  reducció
d’horari “perquè la situació
actual crea incertesa al barri
pel fet que sentim que se’ns
està prenent el pèl i només
veiem evasives per part de
l ’A junta-ment” .   E ls  ve ïns
“volem descansar” ,
conclouen en la seva queixa.
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Per la seva banda, l’alcalde

de Sant Celoni, Francesc Deu-
lo feu  no  entèn  l ’act i tud
bel·ligerant que els veïns del
barri Baix Montseny mante-
nen en contra de l ’a junta-
ment per la qüestió de les
molèst ies que ocasiona la
discoteca 4, ubicada al carrer
doctor Barri. Francesc Deulo-

feu ha recordat que aquest
local té llicència d’activitat
des de fa 30 anys “i l’equip
de govern actual només en fa
dos  i  mig  que gest iona e l
municipi”. Amb tot, assenya-
la que ara “estem obligant a
corregir tot el que s’està fent
malament  i  f ins  i  to t  hem
arribat a posar multes i els
responsables de la discoteca
han hagut de fer obres per
adequar el local a la norma
vigent”.

Deulofeu també diu  que

són molt conscients de les
molèst ies  i  e ls  problemes
que poden tenir els veïns i
per això estem estudiant
unareducció d’horari d’activi-tat
“però els problemes no es poden
solucionar d’un dia per l’altra i
l’Ajuntament no pot prendre
segons quines decisions de
manera unilateral”.

Per l’alcalde de Sant Celoni
la solució del problema pot
passar  “per  aconsegui r
pacif icar  els incívics,  tot  i
que sabem que no és  una
feina fàcil”. En aquest sentit,
s ’està  estudiant  que  la
pròpia discoteca contract i
agents cívics perquè facin
aquesta feina.

Una a l t ra  a l ternat iva,  la
més desitjada pels veïns, és
el  canvi  d ’ubicac ió  de  la
discoteca  “L ’A l t r ium i  e l
polígon serien possibilitats
per  poder  por tar  a  te rme
aquesta activitat, però això ja
és una qüestió que no depèn
de l ’A juntament  i  s í  de  la
pròpia empresa que gestiona
el local d’oci”. /JP/JP/JP/JP/JP
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